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ترجمة على يوم لم نعيشة من قبل
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1-شهدت مصر  صورة جديدة للديمقراطية في مصر منذ قيام ثورة 25 يناير حيث توجة 45 مليون مواطن إلي صناديق الاقتراع لابداء آرائهم في الاستفتاء علي التعديلات الدستورية تحت إشراف قضائي كامل غاب لفترات طويلة
Egypt witnessed a new image of democracy in Egypt since the revolution of January 25, where 45 million citizens went to the polls to express their views in a referendum on constitutional amendments under full judicial supervision was absent for long periods
2-خاضت مصر  «اختباراً» ديمقراطياً هو الأول منذ قيام ثورة ٢٥ يناير، والأرجح أنه الأول وسط معايير نزاهة وشفافية غير مشكوك فيها مسبقاً،

Egypt fought «test» is the first Democrat since the revolution of January 25, the more likely it is the center of the first standards of impartiality and transparency is questionable in advance,
3- ذهب المواطنين إلى صناديق الاقتراع للا ستفتاء على التعديلات الدستورية، وعدم التخلف عن الواجب الوطنى، حيث اصبح صوت المواطن بعد ثورة ٢٥ يناير له قيمة مؤثرة

Citizens went to the polls for no referendum on constitutional amendments, and not to remain Analoajp National, where he became a citizen's voice after the revolution of January 25 has the value of the effective
4-نظم نحو ٣ آلاف مواطن وناشط سياسى مظاهرة، أمس، بميدان التحرير لإعلان رفضهم التعديلات الدستورية المقرر الاستفتاء عليها اليوم ورددوا هتافات مناهضة لما وصفوه بـ«ترقيع الدستور» قائلين: «الشعب يريد إعداد دستور جديد» و«لا لا للترقيع» فيما رفع بعضهم لافتات «روح الشهيد.. دستور جديد».

, About 3 thousand citizen and political activist demonstration, yesterday, in Tahrir Square to announce their rejection of the constitutional amendments scheduled referendum today and chanted slogans against what they described as «tinkering the Constitution», saying: «The people want a new constitution» and «do-not-grafting» with some carrying banners «spirit of the martyr .. A new constitution

5-على الجميع تقبل الاستفتاء سواء كانت نعم أو لا حتى وإن كنا نعارض هذه التعديلات الدستورية منذ البداية"وعلى الشعب المصرى بالتعاون من أجل نجاح العملية الديمقراطية فى مصر
Everyone should accept the referendum, whether yes or no even though we oppose these constitutional amendments since the beginning, "and the people of Egypt in cooperation for the success of the democratic process in Egypt
6-ادلاء المصريون،  بأصواتهم في استفتاء تاريخي لتعديل بعض مواد الدستور في 54 ألف مركز اقتراع موزعة في مختلف محافظات الجمهورية  في أولى الخطوات نحو الديمقراطية بعد نجاح ثورة 25 يناير في الإطاحة بالرئيس السابق، حسني مبارك، في 11 فبراير/شباط المنصرم.

Egyptians voted in a historic referendum to amend some articles of the Constitution in the 54 thousand polling stations distributed in different governorates of the Republic in the first steps towards democracy after the success of the revolution in the January 25 overthrow of former President, Hosni Mubarak, in February 11 last year

7-فتحت مراكز الاقتراع أبوابها صباح اليوم السبت في مصر في استفتاء على تعديلات دستورية التي سيكون إقرارها أو رفضها أول اختبار للديموقراطية بعد تنحي الرئيس السابق حسني مبارك.
Polling stations opened Saturday morning in Egypt in a referendum on constitutional amendments which will be approved or rejected the first test of democracy after the departure of former President Hosni Mubarak

8-توافد المئات للإدلاء بأصواتهم فى الاستفتاء وسط تنوع بين مؤيد ورافض لها وسط حالة غير مسبوقة من التنظيم، .

Hundreds flocked to cast their ballots in the referendum amid diversity between her supporters and refusing the center of an unprecedented state of organization.

9-وافق الدكتور سامي الشريف، رئيس اتحاد الإذاعة والتليفزيون ، على عودة المُذيعات المُحجبات إلى الظهور مرة أخرى على شاشة التليفزيون،
Dr. Sami Al-Sharif, head of Radio and Television Union approved on the return of veiled announcers to appear again on television.

10.أعلنت الحكومة اليابانية التأكد من مقتل سبعة آلاف و197 شخصا جراء الزلزال المدمّر الذي ضرب المناطق الشمالية الشرقية من اليابان، وما أعقبه من موجات تسونامي عاتية
The Japanese government confirmed dead and seven-thousand-197 people by the devastating earthquake that struck north-eastern areas of Japan, and the subsequent tsunami strong.

11-طالب عدد من القضاة في مصر بسرعة اعتماد التصويت الإلكتروني للتيسير على الناخبين ولضمان دقة الاقتراع وسرعة فرز الأصوات، وذلك بسبب الإقبال الكبير وغير المتوقع من جانب الناخبين على المشاركة اليوم السبت في الاستفتاء على التعديلات الدستورية.
A number of judges in Egypt early adoption of electronic voting to make it easier for voters to ensure the accuracy and speed of the ballot counting, due to overwhelming response and is expected by voters to participate Saturday in a referendum on constitutional amendments.

12-في مشهد غير مألوف على الحياة السياسية المصرية، شهدت مراكز الاقتراع اقبالاً من الناخبين وزحاماً غير مسبوق على التصويت، حيث شوهدت طوابير طويلة تقف أمام أبواب اللجان قبل بداية عملية التصويت، وذهبت عائلات وأسر بأكملها للإداء بأصواتها والمشاركة في الاستفتاء وقد شوهد العديد منهم يسيرون في جماعات.
In a scene is familiar to the Egyptian political life, saw the polls turnout of voters and the hustle was an unprecedented vote, as seen long queues standing in front of the doors of the committees before the start of the voting process, and I went families and entire families to perform their votes and participation in the referendum has been seen many of them walking in groups .
13-في أول خطوة لميلاد مصر ''الجديدة الديمقراطية''، وفى مشهد غير معهود، توافد آلاف الأطفال بصحبة آبائهم وأمهاتهم إلى لجان الاستفتاء على التعديلات الدستورية فى  جميع أنحاء الجمهورية، على الرغم من أنه لا يحق لهم التصويت لأن أعمارهم تقل عن 18 عاماً.

In the first step of the birth of Egypt''new democracy'', in an unusual scene, thousands of children accompanied by their parents to the committees of the referendum on constitutional amendments in all parts of the Republic, although it does not have the right to vote because of age less than 18 years
شكرا لكم ::::::  خالد غباشى.
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